
Protokół nr 41/10

             z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Gospodarki Żywnościowej, Handlu i Usług 
oraz Ochrony Środowiska Rady Gminy Gnojno, odbytego w dniu 13 sierpnia 2010 
roku w pokoju Przewodniczącego Rady Gminy w godz. od 9.00 do 12.00.

W posiedzeniu, zgodnie z załączoną listą obecności, uczestniczyło 4 członków 
Komisji.

W toku posiedzenia ustalono, co następuje:

1. Dowieźć kamień do poszczególnych sołectw.
2. Z uwagi na duże zainteresowanie mieszkańców kupnem działek budowlanych
    i atrakcyjne ceny, rozważyć możliwość wydzielenia działek z gruntów, stanowiących
    własność Urzędu Gminy; środki ze sprzedaży stanowiłyby dodatkowe wpływy do
    budżetu.
3. Wyrównać drogę dojazdową do pól w miejscowości Maciejowice.
4. Uporządkować i zagospodarować teren obok Domu Ludowego w Janowicach Raczyckich:
    wyciąć chaszcze z akacji, koparką wykarczować pnie, wyrównać, a następnie nawieźć
    czarnej ziemi, rozplantować i zasiać trawę.
5. Odmulić rów opaskowy od strony południowej, znajdujący się w miejscowości
    Maciejowice.
6. Odmulić rów w stronę Ciechlowa na odcinku Maciejowice – Janowice Raczyckie.
7. Janowice Raczyckie – odmulić rów biegnący obok posesji: Pana Fryderyka Płonki,
    Edwarda Lecha, Józefa Kwietnia, Jerzego Radosza, Grażyny Stachowicz.
8. Maciejowice – odmulić rów znajdujący się przy posesjach: Pana Leszka Syguły,
    Władysława Małasińskiego, Jana Stachowicza, Adama Hena.
9. Odmulić rów na odcinku 3 km, biegnący w stronę Brześcia, graniczący w Maciejowicach
    z działkami: Pana Marka Skwarka, Leszka Syguły, Jacka Bosia, Jana
    Stachowicza, Jerzego Warszawskiego, Jana Jaworskiego, Andrzeja Kalarusa, Pawła
    Bartusiaka, Piotra Bosia, Teresy Czerwiec, Tadeusza Fitowskiego, Leszka Roślickiego,
    Mariana Świstka, Stanisława Ślusarczyka.

Komisja wnioskuje ponadto o:

- uporządkowanie, zgodnie z obowiązującymi przepisami, wysypiska śmieci w Raczycach
  poprzez ugniecenie odpadów (odpowiednim sprzętem), przysypanie ich 30-cm warstwą
  piasku oraz jego rozplantowanie wokół wysypiska,

- zakupienie kosiarki do wykaszania rowów melioracyjnych do koparki „KOMATSU”.

Członkowie Komisji proponują również aby Rada Gminy wraz z Panem Wójtem rozważyła 
możliwość wydzierżawienia budynków: po dawnej Szkole Podstawowej w Janowicach 
Poduszowskich oraz po byłym Posterunku Policji w Gnojnie.
Wymienione budynki są aktualnie nie eksploatowane i ulegają zniszczeniu. 
Czynsz wpłynąłby na zwiększenie dochodów budżetu Gminy.
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Na tym protokół zakończono i podpisano.-

                                                                           
                                                                             Przewodniczący Komisji:

                                                                                    Zygmunt Boś
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